
 

 
 

 

Hantverkargatan 2 

Box 8312 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/fastighetskontoret 

 

Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2015-05-19, § 8 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 19 maj 2015 kl 16.55 – 17.00 
   

 Plats Glasbruket, Hantverkargatan 3 D 
   

 Justerat Tisdagen den 19 maj 2015 

  

 

Jan Valeskog Richard Bengtsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordförande   

Richard Bengtsson (FP) vice ordförande  

  

Anders Göransson (S)   

Åke Askensten (MP)  

Hanna Elvira Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)  

Henrik Sjölander (M)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (FP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anny Sandgren (S)  för Margareta Stavling (S) 

Birger Kato (S)  för Maria-Elsa Salvo (S) 

 
Ersättare:    

Anna Forssell (S)   

Sanna Sjögren (V) 

Elisabeth Hellström (M)  

Per Melin (M)  

Leif Bokström (M)  

Gunnar Würtz (FP)   

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Juan Copoví Mena, Carina Jonsson, Christine 
Oljelund, Jenny Rydåker, Joel Sand och Pontus Werlinder samt 
personalföreträdarna Birgitta Andersson och Reza Etemad §§ 1-8, 10-11 
och borgarrådssekreteraren Karin Kolk 
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 § 8 
Tertialrapport 1 2015 för fastighetsnämnden 
Dnr 1.2.2-257/2015 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att godkänna tertialrapport 1 för 

2015. 

 

2 Fastighetsnämnden beslutar att överlämna tertialrapport 1 för 

år 2015 till kommunstyrelsen. 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 7 maj 2015. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordförande Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Richard Bengtsson 

m.fl. (FP) och Henrik Sjölander m.fl. (M) enligt följande: 

 

Stockholms stad har en gedigen ekonomistyrning och en 

grundläggande del av denna är den systematiska 

uppföljningen av verksamheterna. Av särskilt värde för de 

förtroendevalda är tertialrapporterna och boksluten som ger 

möjlighet att löpande följa utfallet i förhållande till målen, 

och därmed i god tid kunna reagera på avvikelser. 

  

Tyvärr har 2015 års tertialrapport 1 avlövats av tidigare års 

fylliga redovisningar för stora projekt, nyckeltalsbilagan och 

den sammanfattande tabellen över samtliga investeringar. 

Särskilt problematiskt blir detta när majoriteten uttalar sig i 

medierna om framtiden för olika stora projekt utan att tydliga 

beslut fattas inom den demokratiska strukturen. 

  

Ett exempel är att vi i denna tertialrapport kan läsa att det 

beslutats att avsluta Park 1. Däremot framgår det inte när och 

var detta har beslutats, av vem och på vilket underlag. Lika så 
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uppges att Gasklockan, Tekniska nämndhuset och 

”uppförandet av fem nya enkla idrottshallar” försenas, utan 

någon närmare förklaring ges. Dessa förändringar föranleder 

heller inte några beskrivningar av åtgärder i rapporten.  

  

Vi vill se samma format på redovisningen för investeringar 

som tidigare år. Dessutom behöver nämnden få tydligare och 

tidigare rapporter och information om de stora och viktiga 

projekten. Det är oroväckande att många projekt tycks 

skrinläggas och anmärkningsvärt att informationen till 

nämnden är knapp 

  

Slutligen kan vi konstatera att det ideologiska ägandet nu har 

satt stopp för vidare avyttring av mark och fastigheter som 

Stockholms stad inte har några rimliga skäl för att äga. Vi kan 

läsa att tre större försäljningsprojekt har stoppats, det hade 

varit mycket intressant att veta vilka. 

 
Ersättaryttrande 

Lisa Fuglesang (KD) instämmer i särskilt uttalande från vice 

ordföranden Richard Bengtsson m.fl. (FP) och Henrik Sjölander 

m.fl. (M). 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Joel Sand 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


